
 

 

 

 

 

FILOZOFICKÁ FAKULTA 

AKADEMICKÝ SENÁT 
Hrabovská cesta 1, 034 01 Ružomberok 

www.ku.sk, tel.: +421 44 43 22 708, fax: +421 44 43 32 443, e-mail: senat@ff.ku.sk 

 
 

 

Zápisnica z 10. zasadnutia AS FF KU   Ružomberok 25. 02. 2014 

 

Prítomní členovia AS FF KU:    Ospravedlnení členovia AS FF KU:    

Marek Babic, Mgr., PhD.    Mgr. Michal Čakloš 

Mgr, Miroslava Antolová     Mgr. Matej Drobňák 

Mgr. Ivan Moďoroši, PhD.   PhDr. Martin Horemuž, PhD. 

Bc. Martin Nagy      PaedDr. Petra Lajčiaková, PhD.  

Mgr. Paulína Šedíková – Čuhová, PhD. 

prof. Dr. phil. fac. theol. Peter Volek    

Mgr. Peter Zmátlo, PhD.      

      

V úvode 10. zasadnutia predseda AS FF KU Mgr. Marek Babic, PhD. otvoril zasadnutie privítaním, poďakoval 

prítomným členom senátu za ich účasť na zasadnutí a zároveň konštatoval, že senát je uznášaniaschopný. 

Následne oboznámil prítomných s programom rokovania AS FF KU: 

 

1. Štruktúra funkčných miest vysokoškolských učiteľov a vedeckých pracovníkov na FF KU  

2. Prijímacie konanie na doktorandské štúdium na FF KU v akademickom roku 2014/2015 

3. Žiadosť o prerokovanie a stanovisko AS FF KU k riešeniu otázky čerpania finančných 

prostriedkov pre úseky FF KU v situácii rozpočtového provizória KU v rozpočtovom období 2013 

4. Rôzne 

 

Predseda AS FF KU, Mgr. Marek Babic, PhD., dal hlasovať o navrhnutom programe rokovania. 

 

Hlasovanie:  za –7;  proti – 0;  zdržal sa – 0; 

Navrhnutý program rokovania AS FF KU bol prijatý. 

 

1. bod: Štruktúra funkčných miest vysokoškolských učiteľov a vedeckých pracovníkov na FF KU   

 

Návrh štruktúry funkčných miest vysokoškolských učiteľov a vedeckých pracovníkov na FF KU predložil na 

schválenie členom AS FF KU predkladateľ dekan Filozofickej fakulty KU, doc. Marian Kuna, MA, MPhil., 

PhD. Predseda AS FF KU informoval prítomných, že tento návrh bol zaslaný členom AS FF KU spolu 

KATOLÍCKA UNIVERZITA V RUŽOMBERKU 
formujúca myseľ i srdce 



s pozvánkou na toto zasadnutie. Predseda AS FF KU požiadal dekana Filozofickej fakulty KU, doc. Mariana 

Kunu, MA, MPhil., o bližšie predstavenie predkladaného dokumentu. Predseda AS FF KU oboznámil členov AS 

FF KU, že diskusie k tomuto návrhu prebehli na viacerých úrovniach – vo vedení FF, aj na kolégiu dekana FF 

KU. Následne predseda AS FF KU otvoril priestor na aktuálnu diskusiu.  

V diskusii prof. Dr. phil. fac. theol. Peter Volek otvoril otázku týkajúcu sa funkčných miest vo Vedeckom ústave 

Ladislava Hanusa (v návrhu štruktúry funkčných miest vysokoškolských učiteľov a vedeckých pracovníkov na 

FF KU je vo Vedeckom ústave L. Hanusa počet 0). Po následnej diskusii predseda AS FF KU navrhol, aby sa 

AS FF KU detailnejšie venoval Vedeckému ústavu  na ďalšom zasadnutí AS FF KU.   

     . 

O predloženom návrhu Štruktúry funkčných miest vysokoškolských učiteľov a vedeckých pracovníkov na FF 

KU  dal následne predseda AS FF KU hlasovať. 

 

Hlasovanie:  za –7;  proti – 0;  zdržal sa – 0; 

2014/10/1  AS FF KU schválil Štruktúru funkčných miest vysokoškolských učiteľov a vedeckých 

pracovníkov na FF KU.    

 

2. bod: Prijímacie konanie na doktorandské štúdium na FF KU v akademickom roku 2014/2015 

 

Tento bod programu predložil dekan Filozofickej fakulty KU, doc. Marian Kuna, MA, MPhil., PhD., preto ho 

predseda AS FF KU požiadal o vyjadrenie k predkladanému dokumentu. O tomto dokumente podrobne 

informoval prodekan pre vedu, umenie a doktorandské štúdium Ivan Koniar, PhD. Prodekan pre vedu, umenie a 

doktorandské štúdium poukázal, že tento dokument bol vopred prerokovaný aj na katedrách, ktoré ponúkajú 

doktorandské štúdium.  

Po predstavení návrhu predseda AS FF KU otvoril diskusiu. Prof. Dr. phil. fac. theol. Peter Volek navrhol, aby 

sa znížil plánovaný počet prijatých uchádzačov uvedený pri doktorandskom študijnom programe systematická 

filozofia. O tomto pozmeňujúcom návrhu Prof. Dr. phil. fac. theol. Petra Voleka AS FF KU hlasoval. Návrh 

nebol prijatý (za:1; proti: 0, zdržal sa: 6).  

Následne po tomto hlasovaní predkladateľ doc. Marian Kuna, MA, MPhil., PhD. požiadal o možnosť 

pozmenenia pôvodného predkladaného návrhu (navrhovaná úprava - plánovaný počet prijatých uchádzačov pri 

doktorandskom študijnom programe systematická filozofia z pôvodného počtu 6 na upravený počet 4). Predseda 

AS FF KU požiadal senátorov o hlasovanie za upravený návrh dokumentu Prijímacie konanie na doktorandské 

štúdium na FF KU v akademickom roku 2014/2015. 

 

Hlasovanie:  za –6;  proti – 0;  zdržal sa – 1; 

2014/10/2  AS FF KU schválil dokument Prijímacie konanie na doktorandské štúdium na FF KU 

v akademickom roku 2014/2015. 

  

3. bod: Žiadosť o prerokovanie a stanovisko AS FF KU k riešeniu otázky čerpania finančných 

prostriedkov pre úseky FF KU v situácii rozpočtového provizória KU v rozpočtovom období 2013 

 



Prodekan pre financie a rozvoj, Ján Hrkút, PhD., informoval prítomných ohľadom riešenia aktuálnej situácie po 

neschválení rozpočtu Katolíckej univerzity v Akademickom senáte Katolíckej univerzity v Ružomberku za rok 

2013 s ohľadom na Filozofickú fakultu KU. Prodekan podrobnejšie predstavil dokument, ktorý bol tiež 

prerokovaný  na zasadnutí mimoriadneho kolégia dekana FF KU, kde boli prizvaní aj členovia AS KU za FF. 

Ján Hrkút, PhD. poukázal, že návrh riešenia sa opiera o metodiku delenia dotácie MŠ SR. Následne podrobne 

predstavil provizórny návrh riešenia rozpočtového provizória KU r. 2013, konkrétne stanovisko k postupu pre 

FF KU.  

Potom predseda AS FF KU otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. Dekan doc. Marian Kuna, MA, MPhil., 

PhD. poukázal na to, že ide o neštandardnú situáciu, v ktorej sa nielen fakulta, ale aj celá univerzita nachádza, 

z dôvodu neschváleného rozpočtu AS KU na rok 2013. Predseda AS FF KU v diskusii ocenil nenavyšovanie 

finančnej dotácie pre úsek dekanátu. Na zasadnutie bola prizvaná aj tajomníčka FF KU Mária Debnárová, ktorá 

vysvetlila aj ďalšie otázky týkajúce sa zostatku FF KU k 01.01. 2014.  

 

Predseda AS FF KU dal hlasovať o nasledovnom uznesení: AS FF KU odporúča aplikovať limity čerpania 

finančných prostriedkov pre úseky FF KU v situácii rozpočtového provizória KU v rozpočtovom období 2013 

tak, ako boli predložené dekanom na 10. zasadnutí AS FF KU. 

Hlasovanie:  za –7;  proti – 0;  zdržal sa – 0; 

 

2014/10/3 AS FF KU odporúča aplikovať limity čerpania finančných prostriedkov pre úseky FF KU 

v situácii rozpočtového provizória KU v rozpočtovom období 2013 tak, ako boli predložené dekanom na 

10. zasadnutí AS FF KU. 

 

4. bod: Rôzne 

V bode Rôzne nemal nikto žiadne pripomienky. 

 

Predseda AS FF KU Marek Babic, PhD. na záver poďakoval prítomným členom Akademického senátu FF KU 

za ich účasť a ukončil 10. zasadnutie AS FF KU. 

 

 

Mgr. Miroslava Antolová, v. r.              Mgr. Marek Babic, PhD., v. r.   

tajomníčka AS FF KU                     predseda AS FF KU  

 

Na vedomie: 

Mgr. Miroslava Antolová 

Marek Babic, Mgr., PhD. 

Mgr. Michal Čakloš 

Mgr. Matej Drobňák 

PhDr. Martin Horemuž, PhD. 

Petra Lajčiaková, PaedDr., PhD. 

Mgr. Ivan Moďoroši, PhD. 

Bc. Martin Nagy 

Mgr. Paulína Šedíková-Čuhová, PhD. 

Prof. Dr. phil. fac. theol. Peter Volek 

Mgr. Peter Zmátlo, PhD. 

 

doc. Marian Kuna, M.A., MPhil., PhD. – dekan FF KU v Ružomberku 


